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Thema 
Het thema van de maand november is (vak)mensen aan het werk.  
Er zijn nog niet veel foto’s ingestuurd dus aan de slag! 
De regel was voorheen 1 themafoto en maximaal 3 vrije inzendingen. Aangezien er de laatste tijd weinig 
themafoto’s ingezonden worden, zijn we daar niet streng mee geweest. Maar beperk a.u.b het aantal 
themafoto’s tot 3. Die keuze moet je kunnen maken. Het aantal vrije inzendingen laten we voorlopig nog 
even vrij… en zodra er meer foto’s zijn om te bespreken, halen we de teugels weer wat aan. 
 
Uploadlinks 
thema november: https://www.dropbox.com/request/ZaZVyGZkfYDSZaUk4Bkn 
vrije inzendingen november: https://www.dropbox.com/request/WQn2jidoAekmDtZoGQ68 
Als een link niet werkt kun je altijd je foto’s via wetransfer sturen naar de mailbox van de club. 
 
Onze expositie 
Het publiek koos de volgende foto’s: 
 
Foto:                                                                Thema duurzaamheid: 

         
 
Serie: 

         
 
 
 



 
Exposities 
Er waren 4 fototentoonstellingen de afgelopen maand waarvan jullie er hopelijk enkele gezien hebben. 
We zijn benieuwd naar jullie bevindingen.  
 
Het perfecte plaatje 
7 afleveringen waren er alweer op woensdagavond. Hebben jullie gekeken en was je ook verrast door 
de originele foto ideeën en de strenge kritiek? Zo zagen we macro insecten, concertfotografie, 
onderwaterfotografie, kinderportretten, splash, citylife in kikkerperspectief, zelfportret, stilte in de natuur 
enz. Wie heeft ook foto’s ingezonden? 
 
Clubbijeenkomst 30 september 
Aanwezig: Christiane, Henk, Jeannette, Kees, Peter, Rob, Ruud, Sigrid, Wilfried 
Afwezig met kennisgeving: Carlo, Joke 
Afwezig zonder kennisgeving: Anco, Duwayne, Ruben 
 

• Joke is net terug van IJsland en is daarom vanavond niet aanwezig. Volgende maand zal zij 
een impressie geven van haar reis. 

• Ruud ziet graag de Nieuwsflits veel eerder komen, in het bijzonder als er tips in staan voor het 
thema van de maand.  

• Robin Verstraete, voormalig lid van de fotoclub, heeft nu zijn eigen show tijdens het 
Ghostburgweekend. Als je foto’s van hem maakt wil je ze dan doorsturen naar hem. Hij zal 
staan bij het advocatenkantoor achter het KWL. 

• Aandacht voor de komende exposities in Kloosterzande, Terneuzen (DOW), Evergem en 
Hulst/St.Jansteen. 

• We hebben dit jaar veel subsidie gekregen via de RABO clubactie. Voor de subsidie van de 
gemeente is de aanvraag deze week verstuurd. 

• Hoe gaan we de clubavond van december invullen? Er zijn nog geen ideeën. 
Terugblik op de tentoonstelling: 

• Het thema duurzaamheid had niet echt een meerwaarde. Vooral ook omdat het een moeilijk uit 
te beelden thema was. Volgend jaar is het thema van de openmonumentendagen ‘levend 
erfgoed’. Hierbij is het al gemakkelijker om je iets voor te stellen. 

• Het was voor velen onmogelijk om de deadline te halen. Dat willen we ondervangen door meer 
foto’s te laten insturen dan opgegeven zodat we toch zeker een 60tal foto’s kunnen exposeren 
als sommige leden hun foto’s niet op tijd inleveren. Kees vindt de kwaliteit belangrijker dan de 
kwantiteit. Het bestuur is van mening dat meer foto’s van minder leden niet moet betekenen dat 
je dan inlevert op de kwaliteit. 

• Kees heeft nog steeds moeite met het feit dat de foto’s niet ouder dan een jaar mogen zijn. Dat 
vindt hij ook een probleem met de maandfoto’s. De bedoeling van deze regel is dat je 
gestimuleerd wordt om aan de slag te gaan voor de foto’s en niet dat je in je archief zoekt of 
daar nog iets bij past. 

• De belangrijkste vraag is werken we volgend jaar met een serie of laten we dit vrij? 
Kees vindt vrijlaten serie of losse foto’s.  
Ruud vindt 1 thema vanuit verschillende invalshoeken en de rest serie of vrij. Laat zien wat je in 
de loop van het jaar gedaan hebt. 
Jeanette stemt voor themafoto’s op de beamer. 
Peter vindt 1 voor een thema OK en een serie ook OK. Hij denkt dat helemaal vrijlaten een 
allegaartje wordt.  
Ook Henk denkt dat bij alles vrij laten het een allegaartje wordt. 
Rob vindt 1 thema belangrijk en dat de rest beslist moet worden door de fotograaf. 



Sigrid vindt dat er 1 thema moet zijn en dat de overige foto’s een vrije keus zijn van de 
fotograaf. 

• De beamerpresentatie. We stellen voor om daarvoor een keuze te maken uit de themafoto’s 
van het jaar. Dat is tevens een goede stimulans om meer te doen met de themafoto’s. 

• We zijn benaderd door een fotograaf die de foto’s voor ons wil afdrukken. We spreken af om 
hem te benaderen om zijn afgedrukte foto’s ergens te bekijken. Het zou voor ons in prijs veel 
schelen. Wel moeten we bekijken of we dan in de problemen komen met de passe-partouts. 

• Voor volgend jaar moeten de foto’s in juni ingeleverd worden. Er is dan nog tot juli tijd om de 
foto’s eventueel te verbeteren. Verzoek van Kees om niet clubavonden achter elkaar weer 
dezelfde expofoto’s te bespreken.  

• De opstelling moet beter kunnen door het bijbestellen van enkele buizen. 
• Het bezoekersaantal is nog te laag. Dat moeten we omhoog zien te krijgen.  
• Er mag meer aandacht besteed worden aan de consumpties zodat er vandaar meer inkomsten 

kunnen gegenereerd worden. 
• Ruud wil de publiciteit wel op zich nemen omdat hij vanuit Groede Podium veel contacten heeft. 

Het draaiboek moet dus ook naar Ruud. 
• De trafo maakt veel lawaai. Hoe lossen we dit op? 
• De naamplaatjes bij de foto’s in het ziekenhuis zijn nog niet compleet. 
• We besluiten de avond met een demonstratie en presentatie van de wijze waarop Ruud zijn 

stacking foto’s maakt. Alle lof voor de goede presentatie en de duidelijke uitleg. 
• Themafoto’s kerkhof. 
• Vrije inzendingen oktober. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Redactie : Bestuur Fotoclub WZV 
Eindredactie: Christiane de Milliano 
Aanl. kopij : fotoclubwzv@gmail.com 
Aanl. themafoto’s : dropboxlinks 
Alg. Info & contact : fotoclubwzv@gmail.com 
Voor vragen over de verspreiding van de Nieuwsflits kun je terecht bij de secretaris (Christiane) via 
fotoclubwzv@gmail.com 


